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捐助表格 DONATION FORM 

 
感謝你支持推動香港的兒童健康發展。 

Thank you for your support in child health development in Hong Kong.  

 

(請以英文正楷填寫 Please complete the form in BLOCK LETTERS)  

 

本人樂意捐助 I would like to donate 

 

□ HK$100 □ HK$200 □ HK$500 □ HK$1,000 □ 其他 Others HK$_____________ 

 

捐款方法 Donation Method 

 

 劃線支票 By cross cheque  

 抬頭請寫「香港兒科基金」 Payable to “Hong Kong Paediatric Foundation” 

 支票號碼 Cheque no.__________________  

 

 其他方法 By other means 

 請致電 21113747，聯絡執行委員李慧英小姐 Please call Ms. Rebecca Lee at 

21113747  

 

捐款人資料 Donor’s Information 

 

 姓名 (先生/女士) Name (Mr./ Ms.) ____________________________________________ 

 

 聯絡地址 Mailing Address ___________________________________________________ 

 

__________________________________________________________________________ 

 

 電話 Telephone ____________________________________________________________ 

 

 電郵  E-mail____________________＿＿______________________________________ 

 

 捐款港幣 100 元或以上可憑收據申請扣稅 Donation of HK$100 or above is tax 

deductible with a receipt.  

 □ 請寄回收據 Please send me a receipt 

 

 

注意事項: 

• 「香港兒科基金」對你個人私隱保障的承諾：我們絕不會出售或與任何公司/機構交換你

的個人資料。你所提供的資料絕對保密，只會作為「香港兒科基金」及我們委託的服務
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提供者用作捐款處理、收據發送及與捐款相關的通訊用途。  

• 為了與你保持聯繫，我們可能會使用你的個人資料，向你提供「香港兒科基金」的消息、

活動、籌款呼籲及收集意見。如果你不願意收到上述通訊，請在下面的方格上填上剔號。

你亦可以隨時以郵寄方式或電郵至 info@hkpf.org.hk，通知我們停止接收有關資訊。 

□ 我不願意收到上述有關「香港兒科基金」的通訊及資料。 

 

• 「香港兒科基金」聯絡方法: 

地址:  香港灣仔港灣道 1號會展廣場辦公大樓 1602 室 

電郵:  info@hkpf.org.hk 

電話:  21113747 (聯絡執行委員李慧英小姐) 

 

Note: 

• Our promise to protect your privacy: Hong Kong Paediatric Foundation promises not to sell, 

share or swap your personal information with any other company/ organisation. The 

information you provide will be treated as strictly confidential, used only by Hong Kong 

Paediatric Foundation and our carefully selected service providers for the purposes of donation 

administration, receipt issuing and communications about your donation. 

• To allow us to stay in contact with you, we may use your personal information to inform you 

about Hong Kong Paediatric Foundation’s work, activities, fundraising appeals and to conduct 

donor survey. If you do not agree to be contacted for these purposes, please tick the box below. 

You may choose to stop receiving such information at any time; simply tell us by post or email 

to info@hkpf.org.hk 

□  I do not wish to receive such materials and communications from Hong Kong Paediatric 

Foundation. 

• Contact method of Hong Kong Paediatric Foundation: 

Address: Suite 1602, Office Tower, Convention Plaza, 1 Harbour Rd., Wanchai, HK 

Email address: info@hkpf.org.hk 

Phone: 21113747 (contact Ms. Rebecca Lee) 
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